

View this email in your browser

#### CAHK Activity 聯會活動

InnoEX 2026: CAHK Member Exclusive Offer

香港國際創科展 2026: 聯會會員獨家優惠



InnoEX 2026 will be held on 13-16 April 2026, HKCEC. CAHK members enjoy a exclusive offer included:

- Enjoy a 10% discount when taking up a total space between 36 sqm and 90 sqm.
- Receive an even greater 30% discount when taking up a total space of over 90 sqm.

This exclusive offer is available to CAHK members until 31 December 2025. We encourage all members to take advantage of this opportunity to participate in InnoEX 2026—one of Hong Kong's premier ICT events.

For more information, please visit InnoEX 2026 website, or contact Mr. Joe Siu via email (joe.sy.siu@hktdc.org) or phone (2240 4504).

香港國際創科展 2026 將於 2026 年 4 月13至16日假香港會議展覽中心舉行。聯會會員如有意參展,可享以下獨家優惠:

- 以9折租用面積 36至90 平方米的參展攤位。
- 以7折租用面積超過 90 平方米的參展攤位。

上述獨家優惠適用於聯會會員,有效期至2025年12月31日。香港國際創科展 2026作為香港其中一項大型資訊及通訊科技盛事,聯會鼓勵會員把握獨家優惠、積極參展,拓展商機。

如 有 意 獲 取 更 多 資 訊 , 請 瀏 覽 香 港 國 際 創 科 展 2026 官 網 , 或 聯 絡 蕭 先 生 <u>joe.sy.siu@hktdc.org</u> (電郵) 2240 4504 (電話)。

### CAHK Supports GSMA MVNO Seminar 20255 聯會參與《GSMA MVNO發展論壇》











GSMA hosted the "GSMA MVNO Seminar 2025" in Hong Kong today (2 December). CAHK are honored to be invited by the Association and becoming one of the Supporting Organisations.

Representing CAHK, Mr. Kenneth Lau, Chairman; Mr. Stephen Ho, CAHK Honorary Chairman, Co-founder & CEO of n-hop technologies Limited; Mr. Alan Lee, representative of Executive Committee member Multibyte Info Technology Limited; and Mr. Nelson Ng, representative of CAHK full company member Sun Mobile Limited, along with Mr. Desmond Young, Head of Regulatory Division, OFCA; and Ms. Kate Walsh, Business Development Director, Membership, GSMA; plus policymakers, virtual and incumbent operators, and industry experts from Hong Kong and the mainland.

Together we explored the evolving MVNO landscape and its regulatory and commercial outlook worldwide.

GSMA於12月2日在香港舉辦《GSMA MVNO發展論壇》。香港通訊業聯會榮幸獲GSMA邀請,作為本次論壇的支持機構之一參與活動。

本會主席劉貴顯先生、名譽主席兼安眺科技有限公司創始人兼行政總裁何偉中先生、本聯會執委會成員博元訊息有限公司代表李偉立先生,以及會員新移動通訊有限公司代表伍耀榮先生共同出席論壇。

與會嘉賓還包括通訊事務管理局辦公室規管科主管楊展鴻先生、GSMA會員全球發展總監 Kate Walsh女士,以及來自香港通訊政策制定部門、本地、內地虛擬運營商、電信運營 商、企業高層和技術專家等代表。

各方代表圍繞虛擬運營商在全球市場及政策層面的發展現狀與前景,進行了深入分享與交流。

CAHK engages in OFCA's 5G Campus Application Competition 2025 聯會參與通訊辦「5G校園應用創作比賽2025」





The Office of the Communications Authority (OFCA) held the final round assessment of the 5G Campus Application Competition 2025 on 6 December 2025, and the Director-General of Communications, Mr Chaucer Leung, together with other guests, presented the awards to the winning teams.

CAHK not only served as one of the supporting organizations for the competition, our Chairman, Mr. Kenneth Lau, also attended as one of the final-round adjudicators and presentation guests.

CAHK sincerely congratulates all the award-winning participants and wishes every student continued success in every field.

通訊事務管理局辦公室於2025年12月6日舉行「5G校園應用創作比賽2025」決賽評審,並 由通訊事務總監梁仲賢及其他嘉賓向得獎隊伍頒發獎項。 聯會不僅作為本次比賽的支持機 構之一,主席劉貴顯先生亦擔任決賽評審及頒獎嘉賓參與活動。

在此,聯會亦誠心祝賀所有得獎參賽者,期望各位同學在各方面再創佳績。

#### 聯會代表出席「資訊及通訊科技業諮詢網絡」會議(僅限廣東話)



僱員再培訓局於2025年12月11日舉行「資訊及通訊科技業諮詢網絡」會議 ,本會執行委員 李友忠先生代表本會 ,以「行業諮詢網絡」成員名義參加會議 ,並在會上就有關課程及培訓 發展進行討論。

#### HKSAR GOVT News 特區政府資訊

# 2025 Legislative Council General Election results are out 2025立法會換屆選舉結果出爐



The 2025 Legislative Council General Election results are now out. CAHK sincerely congratulates Hon. Duncan Chiu on his successful re-election and looks forward to his continued contributions in the Technology & Innovation sector.

CAHK Honorary Legal Adviser, Mr. Nick Chan, BBS, JP, MH, has been elected as a member of the eighth Legislative Council (Legal Constituency). We also extend our best

wishes to Mr. Chan for a fruitful term.

For details of the 2025 Legislative Council election results, please visit: https://www.elections.gov.hk/legco2025/eng/results\_fc.html

2025立法會換屆選舉結果現已出爐,聯會衷心祝賀邱達根議員成功連任,於科技創新界繼 續深耕灌溉 。

此外,本會名譽法律顧問陳曉峰先生,BBS,JP,MH成功當選第八屆立法會議員(法律 界),聯會亦在此祝賀陳先生大展鴻圖。

有關2025立法會換屆選舉結果詳情,請瀏覽: https://www.elections.gov.hk/legco2025/chi/results\_fc.html

PCPD Issues New Guidance and Leaflets on the Use of CCTV System and Video Cameras on Drones and Vehicles 私隱專員公署發出閉路電視系統、無人機及車廂攝錄機使用新指引

# 車廂內現正進行 綠影及綠音



### In-vehicle Video & **Audio Recording** In Progress

為確保駕駛安全及道路安全, 以及防止或 偵察罪行或嚴重不當行為, 車廂內正進行 錄影及錄音。所收集的個人資料將依《個人 資料(私隱)條例》處理。你有權要求 查閱及改正你的個人資料。

For the purpose of ensuring driving and road 如對個人資料的處理有任何查詢, safety, and for the prevention and detection of crime or seriously improper conduct, video and audio recording is in progress of personal data, please contact: inside the compartment. Personal data collected will be handled in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance. You have the right to request access to and correction of your personal data.

此錄影及錄音系統由以下人士 / 機構

This recording system is operated by:

For enquiries relating to the handling

In view of the rapid development of low-altitude economy and smart surveillance technologies, the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data (PCPD) today published a "Guidance on the Use of CCTV Surveillance" and a "Guidance on the Use of Video Cameras on Drones and Vehicles" to provide practical guidance on how to use CCTV systems, drones and in-vehicle cameras responsibly, so as to assist data users to make effective use of technology while ensuring the protection of personal data privacy in compliance with the relevant requirements under the Personal Data (Privacy) Ordinance (PDPO).

For more details, please visit:

https://www.pcpd.org.hk/english/news\_events/media\_statements/press\_20251027.html

為配合低空經濟及智能監察技術迅速發展,個人資料私隱專員公署發出《使用閉路電視監察指引》及《使用無人機和車廂攝錄機指引》,就負責任地使用閉路電視系統、無人機及車廂攝錄機,提供實務指引,以協助資料使用者在有效運用科技的同時,確保個人資料私隱獲得保障,符合《個人資料(私隱)條例》(《私隱條例》)的相關規定。

#### 有關詳情,請瀏覽:

https://www.pcpd.org.hk/tc\_chi/news\_events/media\_statements/press\_20251027.html

PCPD Professional Workshops open for enrolment (Conducted In Cantonese)

私隱專員公署「專業研習班」(2026年1月至3月) 開放報名(廣東話授課)





Join the PCPD Professional Workshops to **Enhance Your Organisations' Competitiveness** 

## 参加私隱專旨公署專業研習班 提升業務競爭

A sound Personal Data Privacy Management Programme (PMP) requires all members of an organisation to be aware of, and be ready to act on personal data protection responsibilities. Organisations should provide employees with up-to-date data protection training tailored to their specific needs.

To this end, the PCPD has developed a series of Professional Workshops on Data Protection catered to the needs of specific industries and sectors. Professional Workshops from January to March 2026 are now open for enrolment!

健全的個人資料私隱管理系統有賴機構內各個員工 知悉其保障個人資料的責任,並付諸實行。機構 應針對相關員工的特定需要而提供培訓及教育、 並傳達最新資訊。

就此、私隱專員公署設計了一系列有關保障個人 資料的專業研習班·以配合在不同工作範疇處理 個人資料的人士的需要。二〇二六年一至三月的 專業研習班現已接受報名。

	Date 日期	Time 時間	Course 課程名稱	Format 授課形式	Course Fee* 課程費用* (HKS / 港幣\$)
Mar Feb 2026 2026 2026	7/1	2:15 - 5:15pm	Data Protection in Insurance 保險業的資料保障	Face-to-face 面授形式	\$750/\$600*
	14/1	2:15 - 4:15pm	Personal Data Privacy Management Programme 個人資料私隱管理系統	Online 網上形式	\$750/\$600*
	28/1	2:15 - 5:15pm	Data Protection in Direct Marketing Activities 直接促銷活動的資料保障	Online 網上形式	\$750/\$600*
	4/2	2:15 - 5:15pm	Data Protection in Human Resource Management 人力資源管理的資料保障	Face-to-face 面授形式	\$750/\$600*
	4/3	2:15 - 5:15pm	Recent Court and Administrative Appeals Board Decisions 法院及行政上訴委員會近期的案例	Online 網上形式	\$950/\$760*
	11/3	2:15 - 5:15pm	Data Protection in Banking/Financial Services 銀行 / 金融服務的資料保障	Face-to-face 面授形式	\$750/\$600*
	18/3	2:15 - 5:15pm	Data Protection and Data Access Request 資料保障與查閱資料要求	Online 網上形式	\$750/\$600"

- \* Applicable to members of the PCPD's Data Protection Officers' Club ("DPOC") or supporting organisations only.
- \*只適用於私隱專員公署之保障資料主任聯會會員或支持機構的成員。

website or scan the QR code 二維碼以獲取更多有關課程 for further information and 的資訊及報名方法。 registration.

For details, please visit the 詳情請參閱以下網站或掃瞄

#### Register NOW! 請即參加!

https://www.pcpd.org.hk/english/education\_training/ organisations/workshops/workshop.php



For enquiry, please contact Corporate Communications Division of the PCPD at 3423 6678 or training@pcpd.org.hk.

如有查詢·歡迎致電 3423 6678 或電郵 training@pcpd.org.hk 聯絡私隱專員 公署企業傳訊部。

個人資料私隱專員公署新一輪「專業研習班」(2026年1月至3月)現已開放報名!如有意參 加者,請參閱上圖或瀏覽以下網址進行報名:

https://www.pcpd.org.hk/chinese/education\_training/organisations/workshops/workshop.p <u>hp</u>

**Webinar On Competition Ordinance (Conducted In Cantonese)** 競爭事務委員會舉辦《競爭條例》網上講座

競爭事務委員會舉辦《競爭條例》網上講座(以廣東話進行)——聯會鼓勵會員優先報名!

#### 活動詳情

日期:2025年1月8日(星期四) 時間:下午3時30分至5時30分 形式:此網上講座將以Zoom進行

內容:《競爭條例》主要內容、《條例》下該做及不該做的事、如何辨識市場上的反競爭行

為、《寬待政策》與《合作及和解政策》、競爭法案例分享等。

如有查詢,請電郵至event@compcomm.hk或致電3462 2118

報名網址:香港競爭事務委員會

# Open Tender for Sandy Ridge site 政府公開招標出售新界北區沙嶺用地

The Government has launched an open tender for the disposal of Lot No. 953 in Demarcation District No. 89 at Sandy Ridge, North District (Sandy Ridge Data Facility Cluster site) under a two-envelope approach.

The tender invitation will close by 12:00 noon of 31 December 2025 (Wednesday).

**Two-envelope approach** will be adopted in tender assessment to enable a comprehensive evaluation of both non-premium and premium proposals with a view to selecting the proposal that best unleashes the site's potential. Land sale documents for the lot including the Explanatory Statement, the Information Statement, the Form of Tender, the Tender Notice, the Conditions of Sale and the sale plans, can be downloaded at the Lands Department's website (<a href="www.landsd.gov.hk">www.landsd.gov.hk</a>). Details of the tender have been gazetted today.

Should you have any enquiries, please contact Chief Estate Surveyor/Headquarters, Lands Department (Ms. LEUNG Chi Yan Jane) at Tel. No. 2231 3802 or Fax No. 2116 0764 or email address '<u>L953DD89@landsd.gov.hk</u>'.

政府於10月10日以「雙信封制」方式進行公開招標,出售位於新界北區沙嶺的丈量約份第89約地段第953號用地(沙嶺數據園區用地)。

截標日期:2025年12月31日(星期三)中午12時正

招標將會採用「雙信封制」進行評審,就投標者的非價格建議和價格建議作綜合考慮,以期 選出最能發揮用地潛力的方案。是次招標用地的賣地文件,包括說明陳述、資料說明、投標 表格、招標公告、賣地條件及賣地圖則,可於<u>地政總署網頁下載</u>。招標詳情已於今天刊憲。

如有查詢,請致電2231 3802或傳真2116 0764或電郵(<u>L953DD89@landsd.gov.hk</u>)與地 政總署總產業測量師(總部)(梁之仁女士)聯絡。

Supporting Activities 聯會支持活動

#### 聯會支持中國通信企業協會、廣東省企業協會(僅限中文)



聯會數位營運商代表參加由中國通信企業協會聯合廣東省行業協會,於12月8日在廣州舉行「2025・人工智能+未來產業發展大會」。大會上,聯會參與由廣東省通信行業協會、中國通信企業協會正式宣告成立的「粵港澳大灣區信息通信產業出海生態聯盟」。

#### CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

#### MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

#### Specifications of the Free Advertisement:

File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

#### Remarks

- 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
- 2. Materials deadline is 25th of each month.
- 3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: <u>2504 2732</u> Email: <u>info@cahk.hk</u>

#### This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,



This is a Test Email only.

This message was sent for the sole purpose of testing a draft message.